
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 20. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 157
Var det regeringen eller dens ministerier, som var kilde til den åbenbart fejlag-
tige artikel i Fyens.dk den 3. oktober 2016: ”Datacenter: PSO-afgift skal væk,
før Facebook kommer”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus
Nordqvist (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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